

聖瑪利諾中文學校學生獎學金 Scholarship 2021

A. 申請資格:

1. 必須是本校學生，週六班學生須在本中文學校就讀一學年或以上，課後班學生須就讀一學年中的一學期，至少五個月。
2. 本學年中文學校之上課出席率需達 90%或以上。
3. 課堂上表現良好，學習態度認真，學習成績優良，對師長有禮，對同學友善。

B. 獎學金名額: 每組選出一、二、三與優勝排名。第一名獎金: \$100、第二名獎金:\$80、 第三名獎金: \$50、優勝\$25。(級別總人數 50 人以上優勝 2 名，級別總人數 60 人以上優勝 3 名)(獎學金金額均以禮卡取代現金)

課後班: 初級組、中級組、高級組

週六班: 初級組、中級組、高級組、學分班

各組包含班級如下

課後班:

初級組: Carver 初級 C1, Valentine 初級 V1, C2, V2 (Book 1)

中級組: Carver 中級班 C3, Valentine 中級班 V3 (Book 2 & Book 3)

高級組: Carver 高級班 C4, Valentine 高級班 V4 (Book 4 & Book 5, 6)

週六班:

初級組: 1A, 1B, 2, 3, CSLB

中級組: 4, 5A, 5B

高級組: 6, 7, 8

學分班: C3, C4, AP

申請辦法:

1. 請班級老師推薦，學生填寫申請表。
2. 整理甄選檔案資料夾，含平日寫字作業(30%)、一次考試卷(30%)及短文一篇(40%)
3. 寫一篇短文，題目及字數規定如下:

課後班及週六班 (C1, V1 & 1A, 1B 可用錄音檔 3 分鐘以內，其餘班級必須書寫)

初級組: 我和我的家人

中級組: 學習中文的樂趣

高級組、學分班: 我最難忘的旅行

初級組: 80-100 字，中級組: 120-150 字，高級組及學分班: 200-300 字。

短文寫作請用手寫，不會寫的字，可以用拼音或注音代替。

4. 完成準備資料，繳交到辦公室。

5. 截止日期：二〇二一年四月十七日

最後甄選：

由獎學金評選小組選出人選，進行最後面試，再決定最後得獎名單。

得獎名單公布：二〇二一年五月八日 頒獎日期：二〇二一年五月二十二日結業式

Requirements:

1. Must be a current student; Saturday Class students must be enrolled for at least one school year to be eligible for consideration. Afterschool Class students must be enrolled for half of the school year (one semester; at least 5 months).
2. The attendance rate must be at least 90% and above.
3. Must be hardworking and willing to learn during class, good academic performance in class and be respectful to teachers and classmates.

Scholarships: Each level (Beginner, Intermediate, Advanced, Credit Class) will have 4 winners: **1st place receives \$100; 2nd place receives \$80; 3rd place receives \$50; 4th place receives \$25** (Two 4th places will be chosen if the number of students exceeds 50 within a level. Three 4th places will be chosen if the number of students exceeds 60 within a level). (All scholarships will be awarded in cash value gift cards.)

Afterschool Class: Beginner Level, Intermediate Level and Advanced Level

Saturday Class: Beginner Level, Intermediate Level, Advanced Level and Credit Classes

Classes Included

Afterschool Class:

Beginner: Carver Beginner and Valentine Beginner class (C1, V1& C2, V2)

Intermediate: Carver Intermediate and Valentine Intermediate class (C3、V3 Book 2 & Book 3)

Advanced: Carver Advanced and Valentine Advanced class (C4, V4 Book 4, Book 5 & 6)

Saturday Class:

Beginner: 1A, 1B, 2, 3, CSLB

Intermediate: 4, 5A, 5B

Advanced: 6, 7, 8

Credit Class: C3, C4, AP

Application Method:

1. Students need to obtain recommendation from teachers and fill out the application form.
2. Please prepare a file for evaluation which includes: Daily Chinese handwriting exercise (30%), one copy of test (30%) and a short essay. (40%)
3. Please write an essay using the given prompts and follow word limits (see below):

Afterschool Class and Saturday Class:

(C1,V1 & 1A,1B can provide audio recording no longer than 3 mins. The rest of classes must hand-write the essay.)

Beginner: My Family and I (80-100 words)

Intermediate: The Joy of Learning Chinese (120-150 words)

Advanced and Credit Class: My Most Unforgettable Trip (200-300 words)

3. Essay must be hand-written; words can be written using Pinyin or Taiwanese pinyin if not sure how to write.

4. Application form, reference file and a completed essay must be handed to the office by deadline.

5. Deadline: April 17, 2021

Selection Process:

The election committee will select scholarship candidates who will then be interviewed and winners will be selected.

Announcement: May 8, 2021

Awarding: May 22, 2021 Closing Ceremony